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1. Tájékoztató a 2019. évi munkát összefoglaló közgyűlésről.
A közgyűlés – már mondható – a hagyományoknak megfelelően zajlott. A jelenlévők
létszáma  lehetővé  tette  a  tervezett  időbeni  kezdést.  Igen  tehetséges  zeneiskolai
növendék hegedűjátéka  teremtette  meg a  különleges  hangulatot.  A közgyűlés  egy
részén velünk volt a város új polgármestere, majd a tervezett és elfogadott program
szerint  folyt  a  munka.  A  napirend  része  volt  az  ülést  megelőző  4  hónapi
tevékenységet  összefoglaló jelentés,  amely honlapunkon olvasható.  A gazdálkodás
eredményeit Ritter Annamária ismertette, ezt a tagság elfogadta. Emlékezetes része
volt a közgyűlésnek az elismerések átadása. Elismerő oklevelet kaptak a tagok közül
Balatonné Sáfrány Erika, Kenyeres Edina és Rónay István. A dr. Solymos Ede díjat
most  a  kézműves  sörfesztivált  már  több  alkalommal  megszervezett  csoport  kapta
( Éberfy István, Hodovány Anett, Kovács Tamás, Lencsés Péter, Urbán Henriett).
          Útjára  indult  a  Tiszteletbeli  Tagok Társasága.  Az 1.számú oklevelet  dr.
Szentjóbi Szabó Tibor kapta, aki korábban 18 évig volt az egyesület elnöke,
 társa lett dr. Faludi Gábor
     2.  Az Egyesület a kormányhatározatok alapján működését 2020. márciusában
felfüggesztette. A Belvárosi Közösségi Ház bezárása miatt alkalmi találkozások sem
lehettek.  Kapcsolattartás  a  Facebookon  keresztül  volt,  részint  az  Egyesülethez
tartozókkal, részint a nyilvánossággal. 2020. június 10-én Farkas Attila lakásán volt
az elnökségnek a szünet utáni első érdemi találkozása. A tématervet az érdekeltek
időben megkapták,  az ülés megtartását  támogatták. A mostani  összefoglaló nem a
korábban  megszokott  szerkezet  szerint  készül,  hanem  az  említett  elnökségi  ülés
napirendjét követi.
      3.  A  tagok  az  egyesületi  élet  folytatásáról  tárgyaltak  és  döntöttek.
Elképzelhetőnek mondták,  hogy a  munka folytatása esetleg más módon történjen,
mint ahogy az a korábbiakban volt. A városrészi csoportok működése gyengébb volt a
vártnál. Elnöki kezdeményezésre további variációk vizsgálatára kerül sor.
      4. A hosszú szünet utáni nyitást folyamatosnak javasolták az elnökség tagjai.
Arról is döntöttek, hogy a vezetést vállalóknak ne legye nyári szünet, júliusban és
augusztusban is  legyen a  mozgás  megindulását  segítő  tanácskozás.  Szeptembertől
induljon a teljes élet.
     5.  A  kerékpáros  program  a  szünet  alatt  is  megtalálta  az  érdeklődőket,
alkalmanként  igen sokakhoz eljutott.  A Fb nyújtotta  lehetőségeket  a  nyáron is  ki
kellene használnunk, a folytatáskor pedig a város vezetőivel, ill, az intézményekkel is
kapcsolatot  kell  teremtenünk.  A következő  tématervek  kerültek  elő:   kerékpárral
Amszterdamban  (Gugán  Antal);  a  kerékpáros  közlekedés  az  iskolákban  (Farkas
Attila); követelmények a kerékpárutakkal kapcsolatban (Börzsönyi József, Lehoczki
Imre);  a  kerékpár  és  a  kerékpáros  felszereltsége  (Katona  Boldizsár  és  a  KBT);



közlemény  a  Polgármesteri  Hivatallal  folytatott  tárgyalásról  (Cseh  Béla).  A
programrészt az elnökség elfogadta.
      6. A városvezetésben bennünket is érintő változás következett be: Széll Péter
alpolgármesterséggel  azonos munkát  kapott,  így a Duna-csoport  vezetése nehezen
teljesíthető számára úgy, ahogy azt elképzelte. Az elnökség azt javasolta, hogy Széll
Péter legyen állandó meghívottja az elnökségi üléseknek olyan alkalmakkor, amikor
érintett  a  tervezett  témában,  a  Duna-csoportnak  maradjon  társelnöke,  partnerének
kérjük  fel  Rónay  Istvánt.  Terv  van  arról,  hogy  a  városi  TV  esetleg  felújítja  a
Városvezetők sorozatot. Mivel ebben az Egyesület érintettsége jelentős, szóba került
a részvétel a témában. A tagok erről az anyag megtekintése után kívánnak dönteni. 
      7. A Tiszteletbeli Tagok Társaságának (TTT) alapszabály-tervezetét az elnökség
egyhangúlag,  változtatás  nélkül  elfogadta.  Az  elfogadott  javaslatot  elküldtük  dr.
Szentjóbi Szabó Tibor elnök úrnak.
       8. Egyéb témák
       a.  A kórház virágosításával kapcsolatos téma megfelelően előkészített volt, de
az időpontról a tárgyalást a vírus elvitte. A terv lényege: a városrészek kapnak belső
kertterületet.
       b.  A belépési nyilatkozatok útját a nyilvántartásba vételig át kell tekintenünk,
mert Solymos Éva nyilatkozata elkallódott. 
       c.  A Belvárosi Közösségi Házzal kapcsolatban van-e kérésünk? Válasz: jó a
gondoskodásuk. Köszönjük. Nincs.
       d.  A szünet ellenére legyen-e összegző levél?   Válasz: igen.
       e. Konzultációk legyenek a nyáron: a városrészi vezetőkkel; Burszki Darinkával,
dr. Weiner Józseffel, az informatikusokkal, Kenyeres Edinával.
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